
Fråga från Helena Butén Langlet (M) till Alexander Lind af Hageby (L)

Ekerö badhus har snabbt blivit en populär plats för kommunens invånare att besöka, vilket såklart 
är mycket glädjande. I den stora anläggningen ryms flera bassänger samt ett utrymme för gym och 
rekreation. Det finns dock flera privata gym i kommunen, ett så nära som på andra sidan gatan. 

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till kultur- och fritidsnämndens ordförande: 

Hur ska mittenstyret säkerställa att kommunens anläggningar för träning och rekreation inte 
konkurrerar med privata näringsidkare? 

Helena Butén Langlet (M)


